

30 December 2025

٣٠ ديسمبر ٢٠٢٥

Dubai Financial Market  
Dubai - United Arab Emiratesسوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدةAttn: Mr. Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officerالمحترم  
عنابة السيد/ حامد أحمد علي  
الرئيس التنفيذي

Re: Notification from SHUAA Capital psc

الموضوع: تنويه من شعاع كابيتال ش.م.ع

Dear Sirs,

With reference to the disclosure issued by SHUAA Capital psc (the "Company") on 30 August 2024 regarding the lawsuit filed against the Company by a former executive board member seeking approximately AED 22 million in employment-related claims, and to the disclosure issued on 3 February 2025 concerning the ruling of the Dubai Court of First Instance dismissing the lawsuit in favor of the Company,

بالإشارة إلى إفصاح شركة شعاع كابيتال ش.م.ع. (الشركة) بتاريخ ٣٠ أغسطس ٢٠٢٤ بشأن الدعوى المقامة ضد الشركة من أحد الأعضاء التنفيذيين السابقين للمطالبة بمستحقات عمالية تقارب ٢٢ مليون درهم إماراتي، وكذلك الإفصاح الصادر بتاريخ ٣ فبراير ٢٠٢٥ والمتعلق بتصور حكم محكمة دبي الابتدائية (الدرجة الأولى) برفض الدعوى لصالح الشركة؛

the Company is pleased to inform its shareholders that the Court of Appeal has issued a final judgment upholding the initial ruling and dismissing the lawsuit and all associated claims, on the grounds that they lack any factual or legal basis.

The Company values the continued trust and support of its shareholders and reaffirms its ongoing commitment to pursuing all appropriate legal measures to safeguard the Company's rights and the interests of its shareholders.

يسر الشركة أن تعلم السادة المساهمين بتصور حكم محكمة الاستئناف النهائي بتأييد الحكم الابتدائي وبرفض الدعوى وما تضمنته من مطالبات، لعدم قيامها على سند من الواقع أو القانون.

تعرب الشركة عن اعتزازها بشقة مساهميها ودعمهم المستمر، وتوّكّد التزامها الدائم ببحث واستنفاد كافة السبل القانونية المتاحة بما يحفظ حقوق الشركة ومصالح مساهميها.

Sincerely yours,

Islam Mahrous  
Chief Compliance Officer

وتفضلا بقبول فائق التحية والتقدير،

إسلام محروس  
المسؤول الرئيسي للامتثال

SHUAA Capital p.s.c.

Head Office: The H Hotel Dubai, Office Tower, Level 15, Office No. 1502

P.O. Box: 31045, Dubai, United Arab Emirates

Tel: +971 (4) 330-3600, Fax: +971 (4) 330-3550

E-mail &amp; Website: info@shuaa.com, www.shuaa.com

A financial investment company licensed and regulated by the U.A.E. Securities and Commodities Authority under registration number 703036. Commercial License No. 200219

شعاع كابيتال ش.م.ع.  
العنوان: برج المكتب، الطابق 15، مكتب رقم 1502  
ص.ب: ٣٠٤٤، دبي، الإمارات العربية المتحدة  
هاتف: +٩٧١ (٤) ٣٣٠ ٣٦٠٠ +٩٧١ (٤) ٣٣٠ ٣٥٥٥  
البريد الإلكتروني: info@shuaa.com  
www.shuaa.com  
شركة استثمار مالية مرخصة وخاصة لرقمية هيئة الأوراق المالية والسلع  
رقم الترخيص: ٧٠٣٠٣٦، رخصة تجارية رقم 200219